

太古城中心「Glow & Go」條款及細則
Cityplaza “Glow & Go” Terms and Conditions

1. 推廣期為 2026 年 9 月 14 日至 9 月 30 日或換完即止。
The promotion period will run from 14 Sep to 30 Sep 2026 (the “Promotion Period”) or while stock lasts.
2. 唯太古城中心 LIVE+會員可參與本推廣。顧客可下載 TAIKOO+流動應用程式並登記成為 LIVE+會員。
Only Cityplaza LIVE+ members are eligible to participate in this promotion. To qualify, customers must download the TAIKOO+ mobile app and register as a LIVE+ member.
3. 推廣期內，LIVE+會員須向太古城中心指定參與美容商戶職員出示 TAIKOO+流動應用程式「限時禮遇」的美容優惠詳情頁面以兌換禮遇。
During the Promotion Period, LIVE+ members can redeem the offers by showing the QR code on the beauty offer detail page in the TAIKOO+ mobile app under “Flash Offer” to the staff of the designated participating Cityplaza beauty merchants.
4. 有關參與美容商戶名單及優惠禮遇，請[按此](#)。
Please click [here](#) for the designated beauty merchants and the offers.
5. 有關參與美容商戶優惠禮遇詳情、換領地點及條款及細則，請參閱相關優惠詳情頁面。
Please refer to the Offer Detail page for details of the participating beauty merchants’ offers, redemption locations, and related terms and conditions.
6. 每位會員只可換領享每份禮遇乙次。
Each member can enjoy each offer once only.
7. 禮遇名額有限，先到先得，換完即止。
Offers are available on a first-come, first-served basis, while quota lasts.
8. 所有換領之禮遇不可退回、退款或更換，並不可兌換成現金。
All redeemed offers are non-refundable and non-exchangeable. They cannot be returned or redeemed for cash.
9. 太古地產有限公司不會承擔換領者於使用禮遇時可能造成的損失或與參與商戶的爭議所構成之任何責任。
Swire Properties Limited shall not be held accountable for any loss suffered during the usage of offers, or for any disputes between users and participating merchants.
10. 太古地產有限公司有權不時更新及修改條款及細則而不另行事先通知。
Swire Properties Limited reserves the right to terminate, update or amend all redemption activities at any time, without prior notice.
11. 除本推廣之條款及細則，本推廣同時受 LIVE+會員計劃條款及細則之約束。請參閱場內宣傳品或瀏覽www.cityplaza.com。
In addition to these Terms and Conditions, this promotion is subject to the LIVE+ Membership Program Terms and Conditions. Please refer to in-mall marketing collaterals or www.cityplaza.com for more details.
12. 若有任何爭議，太古地產有限公司保留最終決定權。
In the case of any dispute, Swire Properties Limited reserves the right of final decision.

13. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處，應以英文之解釋為據。

All Terms and Conditions are written in English and may be translated to other languages. In the case of any discrepancy, the English version shall prevail and shall be executed according to the English version.

14. 須受太古地產有限公司的條款及細則約束。

The Terms and Conditions of Swire Properties Limited apply.